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Zápis z jednání komise pro školství Rady MČ Praha – Čakovice

Datum konání: 21. 9. 2023, 17:00 – 20:00
Přítomni: Iva Nosková, Eva Kloudová, Ivana Heřmánková, Michael Lekovski,

Kateřina Arnotová,
Omluveni: Jaroslav Šimáček
Zástupce Rady MČ: Jiří Vintiška
Host: Martin Střelec

Zapsal: Michael Lekovski

Základní body programu
● komentovaná prohlídka bloku A přístavby školní budovy
● stav školství v naší MČ
● informace o projektech
● diskuze
● závěr

Školství v naší městské části

MŠ (obecně)
Aktuálně je dnes dostatek míst, včetně 3 letých dětí. Projekt nad stávající MŠ spadající pod
ZŠ. Dalších 24 míst ve 2.NP stávající budovy. Stávající jídelna kapacitně vyhovuje. Projekt je
“rezervní”, dokumenty jsou připraveny.

ZŠ a MŠ Dr. Edvarda Beneše
Všichni prvňáčci nastoupili a mají svoji třídu a třídní učitelku. K dispozici je i jedna
matematická a jedna APE třída. Škola se ale potýká, jako všechny školy, s nedostatkem
pedagogů, zvláště těch kvalifikovaných. Budova A přístavby je je v provozu a členové komise
si měli možnost prohlédnout všechna patra a nové prostory. Komentovanou prohlídku vedl
pan ředitel Martin Střelec. Zázemí pedagogických pracovníků a vedení školy je v tuto chvíli
vybaveno dočasným nábytkem, ale třídy jsou již vybaveny tak, aby plně vyhovovaly
standardům a potřebám školy. Škola i zřizovatel se připravují na další etapu, pro kterou se
podařilo získat finanční prostředky a která se primárně týká modernizace a rozšíření školní
jídelny a navazující budovy B. V tomto kontextu navazují projekty týkající se areálu
současných technických služeb a čakovického korza, přičemž platí, že všechny aktuální
informace jsou k nalezení na webu cakovice-zitra.cz

Obecně platí že MČ obdržela od magistrátu dotaci ve výši 150 mil. korun na pokračování
dostavby školského kampusu, který zahrnuje jednak, aktuálně vysoutěženou stavbu budovy
B1, a zároveň tato částka pokryje i zahájení stavby budov B2 a C. Budovy B2 a C se nacházejí
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na místech budov, které v současné době jsou užívány. Je to jednak dvůr, zázemí technické
správy, ale i zázemí investičního odboru radnice a také budova tělocvičny. Tyto budovy se
musí zbourat už v průběhu tohoto školního roku, pravděpodobně v jeho druhé polovině,
což se promítne do úprav stávajících rozvrhů a potřeby zajistit kapacity pro výuku tělesné
výchovy. Zřizovatel plánuje uzavření smlouvy v TJ AVIA Čakovice, na základě které bude
možné využívat tělocvičnu v objektu sokolovny v rozmezí cca 7:45 až 13:45 hodiny. Tento
bod je předmětem zářijového jednání zastupitelstva.

Gymnázium Čakovice
Gymnázium oslavilo 30. výročí s čímž bylo spojeno množství aktivit, včetně návštěvy
významných hostů. Úspěšně se podařilo s HMP dokončit jednání o projektu dostavby
gymnázia, jak je uveden na webu cakovice-zitra.cz , kdy byly alokovány finanční prostředky
na samotnou realizaci.

Projekty

Školský den
Záměrem je jednou ročně realizovat školský den (nebo školský týden). Tento by měl sloužit
nejen jako “den otevřených dveří”, kdy si nejen budoucí žáci a studenti mohou prohlédnout
vzdělávací instituce v naší obci, ale měl by umožnit i prezentaci vizí a rozvoje obce v oblasti
vzdělávání. Termín není v tuto chvíli stanoven, ale pokud se má tato akce konat, je potřeba,
aby se, přes vytíženost všech participantů, podnikly patřičné kroky.

Spolupráce s ZŠ a MŠ Dr. Edvarda Beneše a ČVUT
V kontextu myšlenky vybudování nové vědecké laboratoře je v procesu přípravy projekt
potenciální spolupráce s Laboratoří robotických agentů RoboAgeLab na FIT ČVUT.
https://fit.cvut.cz/cs/veda-a-vyzkum/zazemi/laboratore/17236-laborator-robotickych-agentu
-roboagelab

Diskuze
Paní Kateřina Arnotová otevřela otázku dodržování hygienických standardů a kvality úklidu
na základní škole, zejména v kontextu bazárku, který se konal ve školní jídelně. Pan ředitel
informoval paní Arnotovou o tom, že škola dodržuje hygienické předpisy a vysvětlil, že úklid
zmíněných prostor se děje až po konání akce, nikoli před ní. Je proto možné, že podlaha
nesla stopy toho, že jídelnou, v čase před konáním bazárku prošla prakticky celá škola a
externí strávníci, tedy enormní množství lidí.

Závěr
Předseda komise poděkoval všem přítomným za jejich účast a příspěvky a stanovil
předběžné datum dalšího zasedání komise na 22. února 2024.
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